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Opzet pilot restaurants concept 30-10.docx

NCTV informeerde me vanmiddag dat Wiebes zondag informeel Grapperhaus gaat spreken over pilots in de horeca. Het lijkt me

goed om MVWS te informeren dat dit speelt?

Toelichting van NCTV:

Horecagelegenheden zijn in beginsel voor 4 weken gesloten miv 14 oktober. In het kort geding onlangs verwees de rechter naar

uitlatingen van de minister: daargelaten dat blijkens de uitlatingen van de minister de huidige maatregelen na twee weken

tussentijds zullen worden geévalueerd, lijkt uit het bewuste OMT-advies af te leiden dat het OMT heeft beoogd het onderzoek

naar de mogelijkheid van het maken van een uitzondering voor eigenstandige restaurants zo spoedig mogelijk te doen

plaatsvinden. Zo spoedig mogelijk impliceert m.i. in ieder geval binnen die 4 weken. De horeca richtte zich op ‘in beginsel 4

weken’ en moest gisteren van de Jonge vernemen ‘huidige maatregelen tot in december’, terwijl zij nog geen uitsluitsel hebben

over het onderzoek.

Die verzwaringen zullen dus voor wat betreft de eigenstandige restaurants ook goed onderbouwd moeten worden. Overwogen
kan worden aan het OMT te vragen of zij, gezien de huidige ontwikkelingen, nog steeds van mening zijn dat voor eigenstandige
restaurants onderzocht zou moeten worden onder welke voorwaarden zij open kunnen.

Mijn reactie naar NCTV:

Goed voorbereid, en duidelijke onderbouwing waarom dit niet alleen gewenst en gegund is maar ook noodzakelijk (uitspraak
rechter in samenhang met advies OMT).
Ik zou nog 2 zaken uit elkaar willen houden — maar het lukte niet daarover vanmiddag even ruggensprazk te hebben met het

RIVM, dus dat heb ik nog uitstaan - : een advies van het RIVM over de opzet van de pilots, en een advies van het OMT over de

timing: onder welke epidemiologische omstandigheden is het verantwoord met dergelijke pilots te beginnen?
Ook heb ik gevraagd hoe/wanneer verdere besluitvorming is gepland. Nog geen antwoord op.

NB: Uiterlijk 9 november wordt het advies van het RIVM verwacht over de fieldlabs in de evenementenbranche. Hier is natuurlijk
samenhang.


